
 

 
BRM.0012.6.13.2022 
 

Protokół nr 44/2022 

posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej  

Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytego w dniu 12 grudnia 2022 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia  

aleja Ratuszowa 36 
 

Czas  trwania posiedzenia 10.00 – 10.12 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Lidia Stolarska    – Przewodnicząca Komisji, 

2. Maria Żukowska  – Członek Komisji, 

3. Ewa Podogrodzka   – Członek Komisji, 

4. Grzegorz Olszewski   – Członek Komisji. 
 

Lista obecności członków komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczył: 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum.  
 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji, 

która po sprawdzeniu obecności członków Komisji stwierdziła, że w obradach 

Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 

4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Propozycji zmian do porządku nie było, przystąpiono do jego realizacji.  
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 42/2022 z dnia 18 października 2022 r. 

4. Funkcjonowanie świetlic socjoterapeutycznych na terenie Miasta 

Inowrocławia.  

5. Sprawy wymagające opinii Komisji.  

6. Sprawy bieżące. 
 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 42/2022 z dnia 18 października 2022 r. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 42/2022 z 18 października 2022 r.? 
 

Głosowanie:   za – 4 przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
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Ad 4. Funkcjonowanie świetlic socjoterapeutycznych na terenie Miasta 

Inowrocławia – stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił materiał. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję. Czy ktoś z Państwa radnych chce zabrać głos?  
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Jedna świetlica jest prowadzona przez Terenowy Komitet Ochrony Praw Dziecka 

i z końcem roku rezygnuje on z prowadzenia świetlic. Miasto przejmie te zadania 

i będziemy szukać lokum. 
 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji: 

Która to świetlica? 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Na Osiedlu Piastowskim, ale jest problem z tym lokalem, bo chcieliśmy go 

przejąć, ale KSM na nasz wniosek nie odpowiedziała i ogłosiła przetarg. 
 

Grzegorz Olszewski – Członek Komisji: 

Ceny za lokale są niekiedy tak wygórowane, że te lokale stoją puste. 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Chciałbym jeszcze powiedzieć, że świetlice socjoterapeutyczne to nie są świetlice 

środowiskowe, bo często są one mylone ze świetlicami środowiskowymi. Mówi 

się, że do świetlic kieruje się dzieci, to każdy łatkę przykleja, że to alkoholicy, 

patologia itd. Świetlica socjoterapeutyczna to jest świetlica, gdzie umieszcza się 

dzieci trudne, a to niekoniecznie muszą być dzieci z rodzin alkoholowych. 

Chciałbym zaznaczyć, że każde dziecko, z którym są trudności wychowawcze albo 

problemy w rodzinie może uczestniczyć do takiej świetlicy i tam przy wsparciu 

specjalistów próbujemy rozwiązać różne problemy, często rodzinne. Nie ukrywam, 

że większość tych dzieci to dzieci z rodzin z problemem alkoholowym, ale dzieci 

z normalnych rodzin też się zdarzają. Czasem niektórzy dziwią się, że takie 

dziecko chodzi do świetlicy skoro nie jest biedne. Każde dziecko może się zgłosić 

do takiej świetlicy, jeśli są problemy wychowawcze. 
 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji: 

Takie dziecko samo musi się zgłosić czy jest zgłaszane przez szkołę? 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Zgłaszać mogą pedagodzy szkolni, pracownicy Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej i w środowisku patrzy się gdzie są problemy. 
 

Grzegorz Olszewski – Członek Komisji: 

Kurator również może zgłosić. 
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Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Rodzice sami też mogą bezpośrednio zwrócić się o pomoc. Czasem jest nieznane 

środowisko, jest problem z dzieckiem to rodzic też może zapisać.  
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Świetlice socjoterapeutyczne rzeczywiście dobrze działają w Inowrocławiu. 

Miałam przyjemność uczestniczyć w zorganizowanym przez nie przedstawieniu 

z okazji Mikołajek i muszę przyznać, że było to bardzo nowatorskie, z głębokim 

przesłaniem i wzruszające przedstawienie. 
 

Innych pytań nie było. 

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Nie było.  
 

Ad 6. Sprawy bieżące. 
 

Nie było. 
 

 W związku z wyczerpaniem porządku, Przewodnicząca zamknęła 

posiedzenie Komisji. 
 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej 

 

/-/Lidia Stolarska 

 

 

Protokółowała: 

/-/Daria Górska 


